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Verslag van de ONEC-jaarvergadering 2023  

 

Datum:  25 november 2023 

 

Plaats:  Clubhuis Victoria, Hilversum / Loosdrecht 
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Aanwezig: 

• namens AFC Ajax: Richard Louwers 

• namens Be Quick: Luuk Feikens 

• namens RAP-Black Devils: Paul Kortleve 

• namens Forward: Jelle Limburg 

• namens Kampong: Jorn Straates en Rob Koster 

• namens LSC: Ties de Boer en Abele Bakker 

• namens Olympia: Peter Lugthart 

• namens Quick: Willem Berkhout en Roderick Coppens 

• namens Victoria: Ben Hulscher, Cor Winkel en Frits Verdam, plus voorzitter 

William Koot 

• namens VOC: Daan van der Kooij en Iman Smallegange 

• namens ZAC: Bert Schiphorst 

• namens Sparta: Glenn Snoep 

• namens ASC: Arnold Grootveld 

• namens Kon. HFC: Pascal Kamp  

• namens Prinses Wilhelmina: Robert Morsman 

• namens ASC: Arnoud van Sterkenburg 

• namens Kon. UD: Harm Heeres 

• vanuit het ONEC-bestuur: Hans Créton en Carel Jansen 

 

Afwezig met bericht: 

• namens Concordia: Sander Knijnenburg en Jan Pieter Ellerbroek 

• namens Frisia: Bert Elbert en Richard de Lange 

• namens Hercules: Walther Kahn (ziekte) en Frans Brok 

• namens HVV: Tom van Geel 

• namens Robur et Velocitas: Dick Smorenberg 

• namens UVV: Brian Fronik 

• vanuit het ONEC-bestuur: Pieter van der Eijk (ziekte) 

• namens HBS: Herman Franken (maar zie het eind van dit verslag) 

 

Afwezig zonder bericht: 

• AFC 
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1. Opening 

 

Iets na elven opent de voorzitter de vergadering. Hij dankt Victoria in de personen 

van contactpersonen Ben Hulscher en Cor Winkel, toernooimanager Frits Verdam 

(zie hieronder) en voorzitter William Koot van harte voor de geboden gastvrijheid. 

Vervolgens krijgt William Koot het woord. Hij heet de aanwezigen welkom en laat 

weten dat hij met veel genoegen uitziet naar het ONEC-toernooi dat op 22 juni 

2024 door Victoria wordt georganiseerd. Secretaris deelt pennen uit met het 

ONEC-logo. Contactpersonen die een aantal pennen als relatiegeschenk zouden 

willen gebruiken, kunnen daarover contact met het bestuur opnemen.   

 

2. Mededelingen/ingekomen stukken 

 

Secretaris Carel Jansen laat weten wie zich hebben afgemeld voor deze 

vergadering. Alleen van de contactpersoon van A.F.C. is geen bericht ontvangen. 

De contactpersoon van UVV heeft laten weten dat hij het nieuw aangetreden 

verenigingsbestuur ertoe zal aansporen om het lidmaatschap van ONEC nieuw 

leven in te blazen. Herman Franken, contactpersoon van HBS, heeft laten weten 

dat hij onderweg is vanuit zijn woonplaats Lommel (België), maar hij wordt 

opgehouden door verkeersmaatregelen in de provincie Utrecht. 

 

Vooruitlopend op agendapunt 6 (Opvolging penningmeester) meldt het bestuur dat 

de nieuwe penningmeester Pieter van der Eijk zijn taken onlangs wegens ziekte 

heeft moeten neerleggen. In februari 2024 is hij naar verwachting weer voldoende 

hersteld om weer actief te worden in het ONEC-bestuur. Voormalig 

penningmeester Jan Pieter Ellerbroek (vandaag verhinderd) is bereid gevonden 

om tot dan als plaatsvervangend penningmeester op te treden. Het bestuur en de 

aanwezige contactpersonen zijn daar blij mee. 

 

3. Verslag vergadering 22 oktober 2022 

 

De tekst van het verslag van de vergadering van 22-10-2022 wordt goedgekeurd. 

Er zijn ook geen opmerkingen naar aanleiding van het verslag. 

 

4. Terugblik op het ONEC-toernooi van 1 juli 2023, georganiseerd door ZAC 

 

ZAC-contactpersoon Bert Schiphorst spreekt namens de organisatoren 

tevredenheid in algemene zin uit over het verloop van het toernooi, ondanks de 

niet geweldige weersomstandigheden. Wel werden de organisatoren onplezierig 

verrast door de vele afmeldingen, en dan vooral door de afmeldingen heel kort 

voor het toernooi (uiteindelijk deden maar 11 van de 24 ONEC-verenigingen mee). 

Daardoor moest het wedstrijdschema steeds weer worden aangepast en was het 

erg lastig de logistiek en de catering op orde te houden. Ook bleek het vaak 

moeilijk om met contactpersonen te communiceren: veel (herinnerings)mailtjes 
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bleven onbeantwoord. Vanuit de vergadering wordt er veel begrip geuit voor de 

teleurstelling hierover bij ZAC. Zo had het niet mogen gaan en zo mag het in de 

toekomst niet meer gaan.  

 

5. Uitkomsten evaluatieronde ONEC-toernooien 

 

Ben Hulscher, teleurgesteld over de opkomst bij het dit jaar door ZAC 

georganiseerde ONEC-toernooi, heeft met instemming van het ONEC-bestuur een 

enquête met open vragen onder de ONEC-contactpersonen gehouden. Doel was 

gegevens te verkrijgen voor een evaluatie van de ONEC-toernooien. Van 21 

contactpersonen heeft hij een reactie gekregen, van drie verenigingen heeft hij 

niets vernomen. Hieronder vormen de belangrijkste uitkomsten die Ben bij dit 

agendapunt aan de vergadering heeft voorgelegd. 

 

• Een opvallende maar zeker niet algemene reactie was deze: “Zie ook het 

ONEC-toernooi als een nachtkaars uitgaan, net zoals het Zilverenslof-

toernooi van Hercules, De Oude Acht en het tweedaagse feesttoernooi van 

Be Quick Groningen. Dus wordt het trekken aan een dood paard.” 

 

• Op de vraag aan de verenigingen die zich hebben afgemeld voor het 

toernooi bij ZAC wat de reden daarvan was, kwamen tien reacties met als 

inhoud: 

 de datum was een probleem; 

 de pauze tussen einde van de competitie en het toernooi was te lang; 

 er waren andere toernooiverplichtingen, gekoppeld aan een teamuitje 

in het buitenland; 

 er zijn onvoldoende 35-plussers bij de vereniging; 

 de communicatie was te summier; daardoor waren we te laat met de 

werving van spelers;  

 de tenniscompetitie en cricket waren concurrenten; 

 het niveau is te hoog voor onze 35-plussers; 

 ten slotte: het was voor ZAC een grote teleurstelling dat er in de laatste 

week nog drie afzeggingen kwamen. 

 

• Op de vraag wat er anders zou moeten om het toernooi aantrekkelijker te 

maken, kwamen onder meer de volgende reacties: 

 graag compacter maken; nu is er te veel ruimte tussen aanmelding en 

daadwerkelijk spelen; 

 een gezamenlijke lunch is niet noodzakelijk voor de voetballers die dat 

ook nog thuis kunnen doen; 

 als je niet in een finale zit, moet je te lang wachten op de prijsuitreiking 

en het eten; 
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 laten we weer teruggaan naar één keer in de vijf jaar een ONEC-

toernooi, maar dan wel eerst nog vier toernooien afwerken Victoria 

(2024), VOC (2025), Kon.UD (2026) en LSC (2027).   

 wandelvoetbal hoort op de hei; 

 als er geen ruimte is in de tijd, geen vrouwenvoetbal; 

 graag weer begeleiders bij de teams als vraagbaak; 

 prima zo, niets aan veranderen. 

 

• Op de vraag naar mogelijke oplossingen kwamen onder meer de volgende 

antwoorden: 

 alleen lunch (in buffetvorm) voor de clubs die zich daarvoor 

aanmelden;  

 geen kruisfinales - dat worden te veel wedstrijden; 

 het toernooi beter laten aansluiten op het diner, dus wat later beginnen; 

 sub-prijzen voor de poulewinnaars; 

 de beste twee poulewinnaars laten spelen om de hoofdprijs. 

 

Door de aanwezige contactpersonen wordt positief gereageerd op de uiteenzetting 

van Ben; goed dat deze informatie nu beschikbaar is. Voor de wijze waarop er bij 

de organisatie van het komende toernooi rekening zal worden gehouden met deze 

evaluatiegegevens, zie agendapunt 9.  

  

6. Opvolging penningmeester 

 

Zie onder agendapunt 2.  

 

7. Financiën 

 

• Toelichting bestuur / verslag kascommissie 

 

Mede namens plaatsvervangend penningmeester geeft de voorzitter een 

korte toelichting op de jaarrekening 2022-2023 die eerder is toegestuurd en 

die een batig saldo laat zien van € 229,37 euro. 

 

Het bestuur wijst erop dat er elk jaar – en dus ook nu – enkele debiteuren 

kunnen worden geregistreerd, maar het vertrouwen bestaat dat dat probleem 

ook nu vlug met de desbetreffende verenigingen zal worden opgelost.  

 

De reserves laten het toe dat ook de komende jaren voor de organisatie van 

het jaarlijkse ONEC-toernooi behalve de standaard-bijdrage van € 2400 ook 

steeds een garantiesubsidie van € 1000 beschikbaar zal zijn. Het eerder 

toegestuurde exploitatieoverzicht van het ZAC-toernooi van 2023 laat zien 

dat van de garantiesubsidie voor dat toernooi € 310 gebruikt kan worden. 

Daarmee komt het exploitatiesaldo uit op € 0. 
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De kascommissie, bestaande uit Walther Kahn (op deze vergadering 

wegens ziekte afwezig) en Ben Hulscher, laat weten dat de commissie de 

financiële stukken heeft goedgekeurd. De aanwezigen danken de 

penningmeester en de kascommissie voor het achterliggende werk en geven 

decharge aan het bestuur, met applaus voor de penningmeester en de 

plaatsvervangend penningmeester. 

 

• Benoeming nieuwe kascommissie 

 

Unaniem wordt ingestemd met het bestuursvoorstel om Walther Kahn en 

Ben Hulscher te vragen om opnieuw samen de kascommissie te vormen. 

Ben Hulscher zegt dat ter plaatse toe. Gegeven de afwezigheid van Walther 

Kahn zal het bestuur hem per mail vragen of hij bereid is om samen met Ben 

Hulscher het werk van de kascommissie voort te zetten. 

 

8. Toernooiagenda 

 

Voor de komende jaren zijn de volgende afspraken vastgelegd. 

 

2024:  Victoria. Victoria bestaat in 2023 130 jaar, maar een viering van dat 

jubileum past gezien een grote verbouwing bij Victoria beter in 2024.  

 

2025: VOC. VOC bestaat in 2025 130 jaar.  

 

2026: Kon. UD. In 2019 heeft Kon. UD laten weten het toernooi graag in 2026 

te organiseren. Aldus is toen ook besloten. 

 

2027:  LSC 1890. In 2021 heeft LSC 1890 laten weten het toernooi graag in 

2027 te organiseren. Aldus is toen ook besloten. De contactpersonen van 

LSC tekenen hierbij wel aan dat wat hen betreft LSC 1890 dit toernooi 

alleen mag organiseren als er vanuit de vereniging voldoende 

belangstelling blijkt om daadwerkelijk mee te doen aan de toernooien 

tussen nu en 2027.  

 

Over de jaren na 2027 zijn nog geen definitieve besluiten genomen. Eerder al is 

gebleken dat Prinses Wilhelmina (in 2030), Be Quick (in 2032), Ajax, en Robur et 

Velocitas graag in aanmerking komen voor de organisatie van een ONEC-

toernooi. Tijdens de vorige vergadering zijn Kon. HFC (graag in 2029) en 

Concordia (graag in 2035) nog aan dit rijtje toegevoegd.  

 

Voorafgaand aan de vergadering heeft de contactpersoon van Robur et Velocitas 

laten weten dat zijn vereniging het toernooi graag in 2032 wil organiseren. De 

vereniging bestaat dan 150 jaar. Door de contactpersonen van Be Quick wordt 
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opgemerkt dat hun vereniging al eerder had laten weten in 2032 weer graag de 

organisator van het ONEC-toernooi te zijn. Die belangstelling wordt nu nog eens 

bevestigd. De ONEC-secretaris zal de contactpersoon van Robur et Velocitas 

daarover informeren, en vragen of een ander jaar, dat nog niet is bezet, ook een 

optie is (2031 of 2033 bijvoorbeeld). 

 

9. Vooruitblik op het toernooi van 2024 bij Victoria 
 
Namens Victoria krijgt toernooimanager Frits Verdam (familieverdam@casema.nl) 
het woord. Hieronder volgt een samenvatting van wat hij, mede namens de andere 
contactpersonen van Victoria naar voren brengt.  

 

• Waarom er is gekozen voor 22 juni 2024 als datum voor het toernooi: 

 

 er is rekening gehouden met schoolvakanties: zomervakantie midden- 

Nederland van 13 juli t/m 25 augustus; zomervakantie noord-

Nederland van 20 juli t/m 1 september; 

 het speelschema van de KNVB loopt t/m 15 juni 2024, met 

nacompetitie; 

 de competitie van de klassieke veteranen loopt t/m 15 juni 2024 (vooral 

inhalen); 

 begin september is het onmogelijk om het Victoriacomplex een dag vrij 

te maken voor het ONEC toernooi (wens van sommige clubs); 

 de volgende KNVB competitie start vermoedelijk begin september 

2024; 

 de beste mogelijkheid is daarmee 22 juni. 

 

• Hoe de dag van het ONEC-toernooi wordt ingedeeld:  

 

 lunch buffet open om 12.00 uur, sluit om 13 uur (alleen voor de 

aanmelders);  

 deeltoernooien voor: 

o 35+ teams; 
o 55+ teams;  
o walking football 60+ (minimaal 4 teams); 
o vrouwenvoetbal 35+ (minimaal 4 teams). 

 speelschema (voorlopig, ligt ook aan het aantal aanmeldingen) (alle 
wedstrijden worden gespeeld op kunstgras): 
o start eerste wedstrijden: 13.30 uur of 14.00 uur; 
o einde wedstrijden 17.00 uur; 
o diner van 17.30 uur tot ? 
o over een feest wordt nog gedacht. 

      
Aan het bestuur en de contactpersonen wordt gevraagd om: 
 

• ruimte op de ONEC-website (www.onec-veteranen.nl) beschikbaar te stellen, 
zodat daarop onder meer een ONEC-krant (in tabloidformaat) met informatie 

http://www.onec-veteranen.nl/
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over toernooi kan worden geplaatst. Voorstel is verder om van elk team een 
foto (al dan niet met een reclame-uiting en clublogo) op de site te plaatsen; 
de vrouwen van Kampong zijn dit idee aan het uitwerken; 
 

• ideeën naar voren te brengen voor een mogelijk goede doelenproject, 
waarvoor tijdens het toernooi middelen gegenereerd kunnen worden; vanuit 
Victoria wordt gedacht aan: 
 minimaal één adverteerder per vereniging, met een advertentie die 

blijft staan tot het volgende ONEC-toernooi (2025, bij VOC); 

 het verzoek om per advertentie € 250 te doneren;  

 een streefbedrag van minimaal € 5000. 

10. Jeugdtoernooien onder auspiciën van ONEC 

 

Door Be Quick is tijdens de vorige vergadering door contactpersoon Harry Kwast 

het voorstel naar voren gebracht om onder auspiciën van ONEC jeugdtoernooien 

te gaan organiseren, te beginnen bij Be Quick. Daar is toen positief op 

gereageerd. Harry laat nu weten dat het bij Be Quick vanwege andere nog 

dringender prioriteiten helaas niet mogelijk is gebleken zijn voorstel tot uitvoering 

te brengen. Hij verwacht ook niet dat dat de komende jaren het geval zal zijn. 

 

11. Communicatie binnen en over ONEC 

 

Secretaris en site-beheerder Carel Jansen wijst op de geheel vernieuwde ONEC-

site (www.onec-veteranen.nl) en roept de contactpersonen op om kopij te sturen.  

Op een vraag uit de vergadering om een overzicht op de site te zetten van de 

gegevens van de contactpersonen (namen en e-mailadressen), zegt het bestuur 

toe dat te doen. Eerst zal echter aan de contactpersonen toestemming worden 

gevraagd om hun gegevens via de site openbaar te maken [CJ: is gebeurd op 2-

12-2023; zie https://onec-veteranen.nl/onec-verenigingen/ (onderaan de pagina)] 

 

12. Rondvraag / sluiting 

 

Na de aanwezigen te hebben bedankt voor hun komst en hun inbreng en de 

Victoria-vertegenwoordigers speciaal dank te hebben gezegd voor de al genoten 

gastvrijheid en de direct op de vergadering volgende sportlunch (inclusief heerlijke 

broodjes kroket), sluit de voorzitter om circa 12:20 uur de vergadering. 

 

Tot slot 

 

Na een reis vol tegenslagen, arriveert HBS-contactpersoon en senior ONEC-

adviseur Herman Franken kort na de lunch in het clubhuis van Victoria. Daar wordt 

hij van harte welkom geheten door de Victorianen, ONEC-bestuursleden en 

contactpersonen die nog niet naar huis zijn. Willem Berkhout, technisch directeur 

van de veteranen van Quick, krijgt de wissel-schaal uitgereikt die Herman ter 

beschikking heeft gesteld voor de winnaar van de afgelopen jaargang van de 

http://www.onec-veteranen.nl/
https://onec-veteranen.nl/onec-verenigingen/
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competitie van de klassieke veteranen (voordat Ben Hulscher daarvan de 

competitieleider werd, werd die functie door Herman uitgevoerd).  

Volgend jaar, wanneer de vergadering bij VOC wordt gehouden, kan de wissel-

schaal worden uitgereikt aan de vertegenwoordiger van de vereniging die de 

klassieke veteranencompetitie in het seizoen 2023-2024 heeft weten te winnen. 


